
6.12.2012 

Dobrý den, 
  

protože v současné době podepisujeme v místě našeho bydliště petici za odstranění vysílače 
mobilního operátora - základnové stanice GSM, tak bych se chtěla informovat na výsledek 
šetření o přezkoumání postupu ministerstva při stanovení zvýšených hygienických limitů 
neionizujícího záření (odkaz: http://1elektrosmog.pise.cz/56606-urad-ombudsmana-setreni-
vuci-mz-cr-kvuli-zareni.html). 

Děkuji. 

  

S pozdravem Z. D., xxxxxxxxxx. 
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